
Zasedání SKAS MMF UK dne 3. října 2024 

Zapsal: Šimon Láznička 

Přítomní členové: Lukáš Nowak, Anna Yaghobová, Arina Beck, Jakub Černý, Kateřina Ficková, 
Šimon Láznička, Petr Šimůnek, Vojtěch Gaďurek 

Hosté: Mirko Rokyta, Michal Kulich, František Zajíc, Filip Bedoya, Vojtěch Švandelík 

Navržený program zasedání: 

1. Schválení programu zasedání 
2. Schválení zápisu z předchozího zasedání 
3. Albeř 
4. Studentský portál  
5. Nástěnky 
6. Web 
7. E-maily  
8. Návod na státnice 
9. Komise AS MFF UK 
10. Různé 

1. Schválení programu zasedání 

Program schválen tichým souhlasem.  

2. Schválení zápisu z předchozího zasedání 

Tichým souhlasem byly schváleny zápisy ze třetího a pátého zasedání minulého roku.  

3. Albeř 

J. Černý uvedl bod, prezentoval výsledky ankety studentů na Albeři, přes 50 % studentů není 
spokojeno s délkou kurzu, většina by si ho představovala delší. Objevují se také stížnosti 
ohledně poměru besed a seznamovacích aktivit. J. Černý doplňuje detaily. F. Bedoya jménem 
spolu Matfyzák navrhuje řešení jednodušších problémů v rámci organizace kurzu. M. Kulich 
avizuje, že vedení vnímá problémy ohledně Albeře a je ochotné je řešit. M. Rokyta odkazuje 
na plánovanou schůzi ohledně Albeře, dále souhlasí s účastí dvou členů SKAS na této schůzi. 
A. Yaghobová dále děkuje za organizaci besedy o bezpečnosti spolu s B. Svobodovou na 
Albeři. F. Zajíc odchází. 

4. Studentský portál 

A. Yaghobová navrhuje realizaci Studentského portálu – přehlednějšího prostředí pro 
vyhledávání informací pro studenty. L. Nowak navrhuje řešení v podobě Matfyz Wiki 
pravidelně kontrolované vedením fakulty. M. Rokyta navrhuje řešení přes projekt propagační 
komise v rámci 4 - 5 letého projektu a vnímá pozitivně nabídky studentů na pomoc 
s podobným projektem. 



5. Nástěnky 

A. Beck uvádí, že je problém s nedostatkem informací o SKAS na nástěnkách, a i s jejich 
zpracováním. 

6. Web 

A. Beck navrhuje revizi často kladených otázek na webu SKAS, K. Ficková se toho ujímá. Mluví 
se o odstranění SKASek. Obojí schváleno tichým souhlasem. Dále je navržena revize spolků a 
přidání kontaktů na studentské průvodce. 

7. E-maily 

Problém se bude řešit na zasedání AS. 

8. Návod na státnice 

A. Beck uvádí bod. Jedná se o problém s přihlašováním ke státnicím. Navrhuje vypracování 
návodu na řešení tohoto problému pro studenty. M. Kulich říká, že má v plánu problém 
vyřešit do konce tohoto roku. M. Kulich odchází. 

9. Komise AS MFF UK 

Je nutné navrhnout kandidáta do Legislativní a Studijní komise. Dále je nutné zvolit zástupce 
SKAS do Propagační komise. Hlásí se K. Ficková a Š. Láznička. K. Ficková zvolena 4-2-2.  

10. Různé  

K. Ficková zmiňuje pozdní zobrazování rozvrhu před zápisem. Studenti nemají dost času si 
rozvrhy naplánovat. M. Rokyta odkazuje na V. Kuboňe. V. Gaďurek zmiňuje problém zápisu 
magisterských předmětů bakalářskými studenty. M. Rokyta říká, že se problém už řeší. M. 
Rokyta zmiňuje zpracování podnětů ombudsmankou, 14/18 již bylo vyřešeno. Způsoby 
řešení budou zpracovány a zveřejněny. 

Zasedání skončilo v 19:32.  


